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Dagsorden 

1) Generel status fra skolelederen – hvad rører sig på skolen 
Der blev talt ind i og rundt om visitationsprocessen.  
Bestyrelsen har et ønske om at visitationsproceduren på 
skoleområdet gøres tydeligt. Evt. på nettet.  
 
Ifbm. Ledelsen tilbage på Lundevejsskolen, er der ønske om 
at vi kan beholde nuværende lokale på Usserød som 
mødelokale.  
 
Bestyrelsesformanden har ønske om at deltage i ansættelse 
af ny afd. Leder.  
 

a) Nyt skærmudspil fra Styrelsen for Undervisning og Kvalitet for 
grundskole og fritidstilbud (SFO) (Bilag 1) 

 
Gennemgået. Og diskuteret. Det skal i første omgang 
drøftes med personalet og siden drøftes i bestyrelsen for 
evt. beslutning af principper.  
 

b) Lokaleudfordringer  

Det er, indtil videre, en udfordring at der er forsvundet 
idrætsfacicliteter til en klasse. Er der fare for, at der 
forsvinder flere timer når svømmehallen lukker?  

   

 

Referat 
 
Sted: Lundevejsskolen kontoret på Usserød Skole 

 

Dato: Torsdag den 29. februar 2024 kl. 17:00 – 19:00    
  
Deltagere: Peter Marius Alexander Harttung (Forældre rep.) 

Jacob Rudbeck (Forældre rep.) 
Louise Højbjerre (Forældre rep.) 
Vakant (forældre rep.) 
Brian Nørby Thuesen (Formand) 
Thomas Nyborg (Skoleleder) 
Palle Kristensen (Afd. Leder) 
Anders Jon Baldvinsson (Personale Rep.) 
Bettina Mortensen (Personale Rep.) 
 

Afbud:  Jacob Rudbeck, Peter Marius Alexander Harttung 
 

  
Emne: Skolebestyrelsesmøde  



 

 

  
Skolebestyrelsesmøde Dagsorden 
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Thomas bringer til Hanna og Tim, at der skal findes en 
løsning til hvad der skal ske efter ferien.  

Der er en nu-og-her situation der skal løses. Og der skal 
forlods håndteres hvordan det tackles til næste skoleår.  

2) Opfølgning 
 

a) Nyt bestyrelsesmedlem / Suppleant 
Der er lavet opslag og der er talt med nogle forældre. Vi har 
endnu ikke fået henvendelser.  
I næste besked ud, skal skrives at nuværende 
bestyrelsesmedlemmer kan kontaktes for at høre videre om 
det.  
Anders giver bestyrelsesformanden adgang til at kunne 
skrive til alle forældre på AULA.  

 
3) Tilbagemeldinger 

a)  1. referencegruppemøde 
Det var mega godt siger Bettina. Gode blandede møder.  

b) Fra dialogmøde mellem bestyrelsesformænd og BSU 
Der blev talt om Borup-sagen og hvad kommunens 
mulighed for at agere er. Der var en god fælles stemning om 
at man støtter hinanden.  
Meget lidt om skærme.  

c) Høringssvar på orientering om håndtering af fuldfagrække til BSU 
Best formand har talt med skolechef hvor der blev redegjort 
for procedure, ændringer og kommunikation. Brian giver 
udtryk for at være blevet hørt.  
 
 
Punkter nedenfor flyttes til kommende best.møde.   

 
4) Lundevejsskolens principper og retningslinjer, specielt mht.  

 
a) Håndtering af fuldfagrække,  
b) Samværspolitik 
 

5) Elevernes læringstrin/niveau 
 

 
6) Evt. 


